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Pani 
Magdalena Walczak
Radna
Rady Miasta Kalisza

Szanowna Pani Radna,  

w odpowiedzi na Pani interpelację informuję za Powiatowym Inspektorem 
Budowlanym dla miasta Kalisza, że budynek mieszkalny wielorodzinny 
zlokalizowany w Kaliszu przy ul. Dobrzeckiej 21 decyzją nr NB 7356/3420/23/08 
z dnia 20 listopada 2008r. został w trybie natychmiastowym wyłączony 
z użytkowania. Nakazano także zabezpieczenie budynku przed dostępem osób 
trzecich oraz umieszczenie na budynku zawiadomienia o stanie zagrożenia 
bezpieczeństwa ludzi i mienia oraz zakazie jego użytkowania. Powyższe         
potwierdziły kontrole sprawdzające.

W ostatnich dniach została przeprowadzona kontrola w/w obiektu. 
Kontrola stwierdziła nieodpowiednie zabezpieczenie budynku m. in. powybijane 
szyby okien piętra oraz pootwierane skrzydła okienne. Stwierdzono także liczne 
ugięcia dachu. W tej sprawie zostaną podjęte kroki prawne w celu właściwego 
zabezpieczenia obiektu.

Łączę wyrazy szacunku

                                                                                                                              



Kalisz, 12.04.2022 roku 

Magdalena Walczak 

Radna Rady Miasta Kalisza 

Sz. P. 

Krystian Kinastowski 

Prezydent Miasta Kalisza 

INTERPELACJA 

Zgodnie z §27 Statutu Miasta Kalisza składam interpelację dotyczącą budynku usytuowanego 

przy ul. Dobrzeckiej 21 w  Kaliszu.  

 Budynek położony przy ul. Dobrzeckiej 21 stanowi własność prywatną. Stan 

techniczny budynku jest bardzo zły, dach jest zapadnięty , porośnięty małymi drzewami. 

Okna budynku częściowo są zabite deskami, jednakże częściowo pootwierane. Oczywistym 

jest, że budynek stwarza zagrożenie zawalenia lub pożaru. Szpeci także swoim wyglądem 

całą okolicę.     

W związku z powyższym uprzejmie proszę o informację, czy przez odpowiednie 

instytucje miejskiej były podejmowane działania w celu zobowiązania właściciela budynku 

do jego odpowiedniego zabezpieczenia, ewentualnie rozbiórki. Jeśli nie, to uprzejmie proszę 

o podjęcie wobec właściciela budynku odpowiednich działań.  

Z wyrazami szacunku 

Magdalena Walczak 

Radna Rady Miasta Kalisza 

 


